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Referat fra skolebestyrelsesmøde den 9. april 2025 kl.18.15 – 20.15 afholdes på 
skolelederkontoret 

 
Referent: Helle Kühl 
 
 

1. Valg af ordstyrer 
Brian 
 

2. Godkendelse af referat fra forrige møde  

Godkendt 
 

3. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 
4. Informationer fra  

• Ledelsen 
Klaus træder ind i bestyrelsen i stedet for Thomas, der har anmodet KB om ud-
trædelse. Der afventes tilbagemelding fra KB.  
Skolen har modtaget lydklager, da mellemtrinnet har sound box med ude i fri-

kvartererne. Vi forsøger at dæmpe intervallerne og lydstyrken. 
Der er blevet udarbejdet en retningslinje for krisehåndtering for kommunale sko-
letilbud i Stevns Kommune. 

Der er blevet udarbejdet en folder udsendt til alle forældre:  Principper for kom-

munikation mellem skole og hjem. 
I samme moment er der udarbejdet et dokument til lærerne, der handler om 6 

bud på den gode AULA kommunikation. 
 
Vi har pt. ikke noget langtidsfravær. Der er en kollega, der har været på plejeor-
lov, men forventes tilbage efter påske. 

• Elevrådet 
Intet. 

• Skolebestyrelsen 
Vi skal være opmærksomme på de forældre i skolebestyrelsen, som efter som-
merferien ikke har barn på skolen. Martin og Brians børn stopper, de vil gerne 

fortsætte perioden ud, da suppleant netop er indtrådt i bestyrelsen, og der ikke 

er andre suppleanter.  
Louise og Brian har været med til at kigge på stillingsopslaget. Det skulle gerne 
komme ud i morgen. Der er deadline den 8. maj. 1. samtale er 15. maj og 2. 

samtale er den 4. juni. 

• Medarbejderne 
Medarbejdersiden har også været med til at kigge på stillingsopslaget. 
 
Lærerne oplever, at de er udfordrede med basisting, der ikke er med i elevernes 
tasker. Skolen udleverer mange blyanter, viskelæder m.m.  

Lommeregnere kan købes på kontoret til 60 kr. Det skal vi være mere skarpe på 
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at få kommunikeret ud. Skolen har brug for forældrenes støtte til at sørge for, at 
eget barn har udstyr med til sin skoledag. Vi skal være bedre til at kommunikere 
vores forventninger ud med jævne mellemrum. 

Punkt til næste skolebestyrelsesmøde: Vi skal lave plakater vedrørende penal-
huse og forventninger til elever og forældre. 

 
5. Orientering om regnskabsafslutning 2024. 2 bilag 

Orienteret. 
 

6. Orientering om budgetopfølgning 1. 2 bilag 
Orienteret. 
 

7. Evaluering af stort dialogmøde 
Der er blevet orienteret og drøftet flere tanker. 
 

8. Revurdering af skolens principper – fokus på fagfordeling og klassedannelse. 1 bilag 
Flemming gav en kort orientering om baggrunden for punktet. 

Punktet udskydes til næste møde. 

 
9. Ferieplan 

Der ønskes en tilbagemelding senest 24. april. Vi talte om de 3 forslag. Vi holder fast i 

vores eget. 
 

10. Skolemad 
Materialet blev gennemgået og drøftet. Overordnet er det en god idé. Men skolen er i 
tvivl om praktikken og økonomien. Vi lukker den ikke ned. Vi vedhæfter materialet som 

bilag. 

 
11. Eventuelt 

Intet. 
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Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 3. marts 2025 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Louise Dyrholm-Pilegaard   Flemming Michaelsen 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Klaus Strømsholt   Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________  

Inge Alterskjær   Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Kim G. Rasmussen   Alex Johansen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Helle Kühl    Maj-Britt Køppen 

   

 
 

 

 
 
 


